



BCM bank
澳門商業銀行

澳門商業銀行寰宇天下分行 營業時間特別調整通知

為照顧鄰近社區客戶於農曆新年時節期間之銀行業務額外需要，茲通知本行寰宇天下分行將於 **2024 年 1 月 2 日至 2 月 29 日期間特別調整營業時間至星期一至星期五上午 10 時 30 分至晚上 7 時**，敬請留意。

如有任何疑問，歡迎於辦公時間內致電「商業理財通」8796 8888 或親臨寰宇天下分行查詢。

澳門商業銀行 謹啟

2023 年 12 月 11 日

Notice of Temporary Adjustment of the Opening Hours of BCM La Cite Branch

In order to deliver the best service and meet the specific banking needs of our customers during the period of the Chinese New Year, **the opening hours of BCM La Cite Branch will be temporarily adjusted to 10:30 a.m. to 7 p.m. from Monday to Friday between 2 January and 29 February 2024.**

Thank you for your attention. In case of any enquiry, please call TeleBCM at 8796 8888 during office hours or visit La Cite Branch for assistance.

Banco Comercial de Macau, S. A.

11 December 2023

Reference no. N013/23